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Današnja skupščina Luke Koper

TV SLOVENIJA 1, 26.03.2010, DNEVNIK, 19.10

MANICA J. AMBROŽIČ: Današnja dolgo pričakovana skupščina delničarjev Luke Koper je pokazala, da
lastniki niso zadovoljni z revizijo poslovanja, ki so jo naročili pred dobrim letom. Med sklepe so zapisali
zahtevo, da vodstvo družbe v prihodnjih 6 mesecih vloži odškodninske tožbe proti prejšnji upravi in
nadzornemu svetu, ki sta jih vodila Robert Časar in koprski župan Boris Popovič. Prispevek je pripravil
Edi Mavsar.
EDI MAVSAR: Še nekaj dni pred skupščino je veljalo, da bodo lastniki grešnega kozla za nepopolno revizijo
naprtili sedanjemu vodstvu Luke na čelu z Gregorjem Veselkom, a se je danes obrnilo drugače. Pravi plaz
očitkov o nedoslednem delu se je danes vsul na vodstvo revizorske hiše Price, Waterhouse, Coopers, ki se
je morala pred luškimi lastniki zagovarjati kar poltretjo uro. Glede na to, da je bilo poročilo pomanjkljivo,
jim še zaupate?
GREGOR VESELKO (predsednik uprave Luke Koper): Jaz mislim, da so oni danes ene 5-krat, 6-krat ali celo
7-krat pojasnili, zakaj so to spustili ven, ne. Jaz sem bil s pojasnili zadovoljne. Kar je ključnega tukaj, je
to, da so res vse pregledali. Dejstvo je tudi, tako kot so povedali, imajo omejena pooblastila.
JANEZ POŽAR (predsednik nadzornega sveta Luke Koper): Zadovoljen ali ne, težko povem. Po vsem, kar se
dogaja v zadnjih treh tednih, da smo danes zadovoljni. Pač, dokazali smo svoje, da ni bilo vpliva na revizijo.
JOŽE TALER (pooblaščenec Republike Slovenije): Stališče vlade je, da je treba zadevo preiskati, da je treba
tožiti, če obstojijo vse, vsi elementi odškodninske odgovornosti in potem bo pač sodišče odločilo.
MAVSAR: Lastniki so revizorski hiši naložili, da mora končno poročilo o spornih poslih popraviti in dopolniti
skladno s sklepi lanske skupščine. Tri mesece, pol leta?
POŽAR: Ah, ne, mislim, da je to manj. Mislim, da je to zelo kratko. Ne želim špekulirati o času, ma, to je
vprašanje parih dni, če mene vprašate, saj zadeve so narejene.
MAVSAR: Ker je pregled poslov pokazal, da je nekdanji upravi, nadzornikom nekatere zadeve, sporne
posle svetovala revizijska hiša Deloitte & Touche, so manjšinski delničarji danes neuspešno predlagali
povrnitev stroškov svetovanja in predlog za odvzem licence.
RAJKO STANKOVIČ (društvo mali delničarji): Čudi me pa, da SOD in KAD tega nista podprla, očitno je nekdo
od teh, bom rekel, revizorjev morda v kakšni povezavi z obema institucijama.
MAVSAR: Kot je dejalo vodstvo Luke, bodo za odškodninske tožbe vzpostavili posebno ekipo pravnikov
in finančnikov, ki se bodo zahtevnega dela lotili že v nekaj naslednjih dneh.
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